
                                                                 
Protokół Nr LVII/2018

obrad LVII sesji  Rady Miejskiej w Kłodawie
odbytej w dniu 27 września 2018r

Obrady LVII sesji Rady Miejskiej w Kłodawie odbyły się w dniu 27 września 2018r w sali 
konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Kłodawie. Trwały od godz. 14.30 do godz.17.15.
Przewodniczący Rady poinformował, iż sesja jest nagrywana kamerą. Jeśli ktoś z obecnych na sali
nie wyraża zgody na nagrywanie prosił o opuszczenie sali posiedzeń.
Obrady sesji otworzył Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński.
Przewodniczący Rady stwierdził, że na stan ustawowy 15 radnych w obradach sesji uczestniczyło 
14 radnych,co stanowi quorum przy którym Rada może podejmować uchwały.
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.
Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3 do protokołu.
Obrady sesji protokołowała Krystyna Rzetelska – podinspektor w Urzędzie Miasta i Gminy 
w Kłodawie.
Przewodniczący Rady poinformował, że w obradach sesji uczestniczy: Sekretarz Gminy pani  Dorota
Galus,Skarbnik gminy Grzegorz Dzięgielewski, Radca prawny Jacek Kubiak, dyrektorzy jednostek 
organizacyjnych gminy. 
Poinformował, że stały sekretarz  obrad sesji radny Wojciech Matczak  będzie prowadził obliczanie 
wyników głosowania jawnego, prowadził listę mówców, a także rejestrował zgłoszone wnioski.

                                                                     P u n k t 2
Ustalenie  porządku obrad

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad sesji radni otrzymali wraz 
z materiałami na sesję.
Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzić do porządku obrad  dodatkowe punkty:
„Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w formie darowizny nieruchomości 
gruntowej położonej w Kłodawie „ 
„Zapoznanie radnych z protokołem nr 28/2018r z dnia 27 sierpnia 2018r z kontroli 
przeprowadzonej przez Komisje rewizyjna  Rady Miejskiej w Kłodawie nt.”Przebudowa drogi 
gminnej Pomarzany - Kłodawa(cmentarz).
Wymienione  punkty zaproponował rozpatrzeć jako 11 i 13 porządku obrad.
Następnie zaproponował zdjąć z porządku obrad pkt.6  tj.”Przyjęcie sprawozdania z wykonania 
budżetu gminy Kłodawa za I półrocze 2018r” z uwagi na brak opinii Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w sprawie wykonania budżetu gminy Kłodawa za I półrocze 2018r.
Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem-”Czy ktoś z państwa radnych ma
pytania względnie uwagi  do porządku obrad?”
Wobec braku uwag do porządku obrad ,Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek 
w sprawie jego przyjęcia.
W głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 14 radnych porządek obrad został
przyjęty.
1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności.
2.Ustalenie porządku obrad.
3.Przyjęcie protokołu LVI sesji.
4.Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej.
5.Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego .



6.Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia na terenie gminy Kłodawa sołtysów, rad sołeckich i rad 
osiedli.
7.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody
i odprowadzania ścieków i przekazania go do  zaopiniowania organowi regulacyjnemu.
8.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie części nieruchomości gruntowych 
położonych w obrębie wsi Pomarzany ( miejscowość Pomarzany Fabryczne) gm. Kłodawa.
9.Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 422/10 Rady Miejskiej w Kłodawie z dnia 
31 maja 20101r w sprawie ustalenia stawek procentowych opłaty adiacenckiej na terenie gminy 
Kłodawa.
10.Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  w formie darowizny nieruchomości 
gruntowej położonej w Kłodawie.
11.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2018r.
12.Zapoznanie radnych z protokołem nr 28/2018  z dnia 27 sierpnia 2018r z kontroli 
przeprowadzonej przez Komisje Rewizyjna rady Miejskiej w Kłodawie nt.”Przebudowa drogi 
gminnej Pomarzany - Kłodawa( cmentarz) 
13.Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych.
14.Interpelacje i wnioski radnych.
15.Wolne wnioski.
16.Zamknięcie obrad.
                                                                             P u n k t 3

Przyjęcie protokołu LVI sesji

Protokół obrad LVI sesji został wyłożony do wglądu państwa radnych proszę zapoznać się 
z jego treścią.
Jeżeli nie będzie zgłoszonych poprawek i uzupełnień do protokołu jego przyjęcie będzie poddane 
pod głosowanie pod koniec obrad sesji w punkcie „Interpelacje i wnioski radnych”

                                                                             P u n k t 4

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej otrzymali państwo radni wraz z materiałami 
na sesję.
O przestawienie sprawozdania proszę Pełniącą  Funkcje Burmistrza panią Dorotę Galus.
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

                                                                             P u n k t 5

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego 

Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego 
Rady. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

                                                                             P u n k t 6

Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia na terenie gminy Kłodawa sołtysów, rad sołeckich i rad 
osiedli



Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zarządzenia na terenie gminy 
Kłodawa sołtysów, rad sołeckich i rad osiedli otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.
O przedstawienie projektu uchwały,Przewodniczący Rady poprosił panią Dorotę Galus Pełniąca 
Funkcje Burmistrza.
Następnie  Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem-”Czy ktoś z państwa radnych 
ma pytania względnie uwagi do przedłożonego projektu uchwały?
Wobec braku dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie przyjęcia 
projektu uchwały.
W głosowaniu jawnym jednogłośnie  przy obecności na sali obrad 14 radnych projekt uchwały 
został przyjęty.
Uchwała Nr LVII/336/2018r stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

                                                                           P u n k t 7

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody
i odprowadzania ścieków i przekazania go do  zaopiniowania organowi regulacyjnemu

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków i przekazania go do  zaopiniowania organowi 
regulacyjnemu otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.
O przedstawienie projektu uchwały,Przewodniczący Rady poprosił panią Dorotę Galus Pełniąca 
Funkcje Burmistrza.
Następnie  Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem-”Czy ktoś z państwa radnych 
ma pytania względnie uwagi do przedłożonego projektu uchwały?
Wobec braku dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie przyjęcia 
projektu uchwały.
W głosowaniu jawnym jednogłośnie  przy obecności na sali obrad 14 radnych projekt uchwały 
został przyjęty.
Uchwała Nr LVII/337/2018r stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

                                                                             P u n k t 8

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie części nieruchomości gruntowych 
położonych w obrębie wsi Pomarzany ( miejscowość Pomarzany Fabryczne) gm. Kłodawa

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 
części nieruchomości gruntowych położonych w obrębie wsi Pomarzany ( miejscowość Pomarzany 
Fabryczne) gm. Kłodawa otrzymali radni wraz  z zawiadomieniem o sesji.
O przedstawienie projektu uchwały,Przewodniczący Rady poprosił panią Dorotę Galus Pełniąca 
Funkcje Burmistrza.
Następnie  Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem-”Czy ktoś z państwa radnych 
ma pytania względnie uwagi do przedłożonego projektu uchwały?
Wobec braku dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie przyjęcia 
projektu uchwały.
W głosowaniu jawnym 13 głosami”za” przy obecności na sali obrad 14 radnych projekt uchwały 
został przyjęty .Jeden radny wyłączył się z głosowania.
Uchwała Nr LVII/338/2018r stanowi załącznik nr 8 do protokołu.



                                                                            P u n k t 9

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 422/10 Rady Miejskiej w Kłodawie z dnia 
31 maja 20101r w sprawie ustalenia stawek procentowych opłaty adiacenckiej na terenie gminy 
Kłodawa

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 422/10 
Rady Miejskiej w Kłodawie z dnia 31 maja 20101r w sprawie ustalenia stawek procentowych opłaty
adiacenckiej na terenie gminy Kłodawa otrzymali radni wraz  z zawiadomieniem o sesji.
O przedstawienie projektu uchwały,Przewodniczący Rady poprosił panią Dorotę Galus Pełniąca 
Funkcje Burmistrza.
Następnie  Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem-”Czy ktoś z państwa radnych 
ma pytania względnie uwagi do przedłożonego projektu uchwały?
W głosowaniu jawnym jednogłośnie  przy obecności na sali obrad 14 radnych projekt uchwały 
został przyjęty.
Uchwała Nr LVII/339/2018r stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

                                                                            P u n k t 10

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  w formie darowizny nieruchomości 
gruntowej położonej w Kłodawie

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  
w formie darowizny nieruchomości gruntowej położonej w Kłodawie otrzymali radni wraz z 
zawiadomieniem o sesji.
O przedstawienie projektu uchwały,Przewodniczący Rady poprosił panią Dorotę Galus Pełniąca 
Funkcje Burmistrza.
Następnie  Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem-”Czy ktoś z państwa radnych 
ma pytania względnie uwagi do przedłożonego projektu uchwały?
W głosowaniu jawnym jednogłośnie  przy obecności na sali obrad 14 radnych projekt uchwały 
został przyjęty.
Uchwała Nr LVII/340/2018r stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

                                                                             P u n k t 11

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2018r

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały w sprawie 
budżetu na 2018r otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.
O przedstawienie projektu uchwały,Przewodniczący Rady poprosił pana Grzegorza 
Dzięgielewskiego Skarbnika gminy.
Następnie  Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem-”Czy ktoś z państwa radnych 
ma pytania względnie uwagi do przedłożonego projektu uchwały?
W głosowaniu jawnym jednogłośnie  przy obecności na sali obrad 14 radnych projekt uchwały 
został przyjęty.
Uchwała Nr LVII/341/2018r stanowi załącznik nr 11 do protokołu.



                                                                          P u n k t 12

Zapoznanie radnych z protokołem nr 28/2018  z dnia 27 sierpnia 2018r z kontroli 
przeprowadzonej przez Komisje Rewizyjna rady Miejskiej w Kłodawie nt.”Przebudowa drogi 
gminnej Pomarzany - Kłodawa( cmentarz) 

Przewodniczący Rady zwrócił się do przewodniczącej Komisji Rewizyjnej o odczytanie protokołu 
nr 28/2018  z dnia 27 sierpnia 2018r z kontroli przeprowadzonej przez Komisje Rewizyjną Rady 
Miejskiej w Kłodawie nt.”Przebudowa drogi gminnej Pomarzany - Kłodawa( cmentarz).
Protokół komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

                                                                          P u n k t 13

Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych

Pani Dorota Galus Pełniąca Funkcje Burmistrza poinformowała,iż na LVI sesji w dniu  31 sierpnia 
2018r radni zgłosili  wnioski w sprawie :
- zmiany godzin zapalania i wyłączania oświetlenia ulicznego miasta,
- usunięcie porzuconego pojazdu z ulicy Warszawskiej przy posesji nr 27,
- ustawienia lustra z wyjazdu z ul. Klonowej,
- w sprawie poniesionych kosztów w związku z remontem dachu  świetlicy wiejskiej w Lubońku 
oraz kto był wykonawcom i inspektorem nadzoru,
- przedstawienia kosztów jakie poniosła gmina Kłodawa w związku ze zwolnieniem Komendanta 
Straży Miejskiej.
Pani Dorota Galus Pełniąca Funkcje Burmistrza udzieliła odpowiedzi na zgłoszone interpelacje.
W zakresie zmiany godzin zapalania i wyłączania oświetlenia ulicznego miasta poinformowała,że 
zostały zmienione godziny zapalania i wyłączania oświetlenia ulicznego.
Pozostawiony pojazd przy ul. Warszawskiej został usunięty.
Odnośnie ustawienia lustra  poinformowała,że urząd oczekuje na odpowiedź komisji powołanej 
w powyższej sprawie.
W sprawie poniesionych kosztów w związku z remontem dachu  świetlicy wiejskiej w Lubońku oraz 
kto był wykonawcom i inspektorem nadzoru a także  przedstawienia kosztów jakie poniosła gmina 
Kłodawa w związku ze zwolnieniem Komendanta Straży Miejskiej wnioskodawca otrzymał 
odpowiedź na piśmie.
Radca prawny wyjaśnił,iż cyt.” w 2016r  odbyła się pierwsza sprawa w sprawie przywrócenia do 
pracy byłego komendanta Straży Miejskiej .W związku z tym wypłacono odszkodowanie w 
wysokości 2318zł  oraz koszty sądowe 180 zł  i został przywrócony do pracy. W tej sprawie sprawie 
Sąd przysądził kwotę 3 864 zł odszkodowania .Z uwagi na to ,że Sąd wyższej instancji przywrócił 
komendanta do pracy  powyższa kwota została zwrócona.
W drugiej sprawie gmina nie poniosła kosztów.”

                                                                          P u n k t 14
Interpelacje i wnioski radnych

Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński przeprowadził głosowanie nad przyjęciem protokołu obrad 
LVI sesji.
Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem- „Czy ktoś z radnych ma uwagi do 
protokołu LVI sesji Rady Miejskiej w Kłodawie?



Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 14 radnych protokół został 
przyjęty.                                                                       
                                                                          P u n k t 15
Wolne wnioski

Pan Robert Olejniczak podsumował okres 6 lat w samorządzie , kiedy sprawował funkcje 
pełniącego obowiązki  a potem Burmistrza.
Podziękował wszystkim radnym ,kierownikom jednostek budżetowych za miniony okres życząc
wiele sukcesów .
                                                                          P u n k t 16

Zamknięcie obrad

Przewodniczący Rady stwierdził wyczerpanie porządku obrad i zamknął obrady LVII sesji Rady 
Miejskiej w Kłodawie wypowiadając słowa:
                            „Zamykam obrady LVII sesji Rady Miejskiej w Kłodawie”

       Protokołowała                                                                                   Przewodniczący Rady
(-)Krystyna Rzetelska                                                                              (-)Grzegorz Siwiński

                                         


